

# IATF16949 及管理体系认证

汽车行业审核

**Intertek拥有汽车行业领先的悠久历史，提供专注于业务的高技术水平审核。**



国际标准，例如IATF16949，ISO9001及ISO14001将帮助您降低应对不同客户独立要求的复杂程度。但是并不是说获得证书后就需要停止高效的体系运行，因为汽车行业对质量的要求一直不断精益求精，越来越多的公司发现了选择Intertek作为其管理体系认证机构的益处。

## 解决方案

Intertek可以提供证明贵组织的质量管理体系(QMS)满足广泛的国际认可的标准要求，包括IATF16949，ISO9001，ISO14001以及其他标准。

获得认证的质量管理体系将帮助您改进产品和过程、进一步加强与您客户的关系，并在市场中获得真正的竞争优势。当您选择Intertek，这一获得IATF认可开展IATF16949认证审核机构时，您获得的是由丰富汽车行业经验的审核人员为您带来的高效的认证过程。

## Intertek优势

选择Intertek作为您的审核和认证搭档，我们将提供真正有价值的工具，协助您您达成目标、节省成本并获得改进。例

如，使用Intertek详尽的趋势分析，全球一级汽车内饰供应商每次审核减少了超过80%的审核发现！

自1994年Intertek颁发了第一张QS9000证书以来，我们已经在全球完成了数千次的汽车行业专业审核。专业度和全球网络的独特融合，使我们具备为您提供真正有效并节约的审核方案所需的能力。我们经验丰富的主任审核员提供的审核结果超出了一般的符合性，他们更能为您提供减少风险、适合商业需要的方法。

作为国际汽车行业集团IASG的创始成员和IACBA国际汽车认证机构联盟的创始人和主席，我们拥有洞察现今和将来行业发展的独特优势，我们传递给您的信息将使您时刻知悉最新要求。

拥有高水平的技术专家和在汽车行业的领先历史，Intertek完全具备资格提供完善的审核解决方案以助您减少文件、规避生产损失并迅速满足顾客要求。

## Intertek在中国

Intertek在中国开展质量管理体系审核

及认证已有逾20年时间，积累了大量审核及应用的实践经验。Intertek中国汽车零配件测试实验室，是中国首家拥有经福特、通用和克莱斯勒认可的EMC全能力实验室(A2LA/AEMCLRP)。我们提供的服务能满足各大主机厂及相关国家地区的标准，如：通用、福特、克莱斯勒、SAE、大众、菲亚特、罗孚、沃尔沃、丰田、本田、马自达等。

## 联系方式



021-53397720  
400-886-9926



sc.china@intertek.com



intertek.com.cn

# IATF 16949 AND MANAGEMENT SYSTEMS CERTIFICATION

AUDITING FOR THE AUTOMOTIVE INDUSTRY

**Intertek provides business-focused auditing with a high level of technical expertise, paired with a long history of automotive industry leadership.**



International standards such as IATF 16949, ISO 9001, and ISO 14001 will help you reduce the complexity and overhead required to administer separate proprietary programs for individual customers. But that increased efficiency doesn't have to stop when you get your certificate. As the automotive industry continues to refine its quality requirements, more and more companies are discovering the benefits of enlisting Intertek for their management system's certification.

## The Solution

Intertek can provide evidence that your organization's quality management system (QMS) meets the requirements of a wide range of internationally-recognized standards, including IATF 16949, ISO 9001, ISO 14001, and many others.

A certified QMS will help you improve products and processes, which can foster improved relationships with your customers and give your business a real advantage in the marketplace. And when you choose a leading registrar such as Intertek – one of the few to be contracted and approved by the IATF for ISO/TS 16949 – you'll gain the advantage of an efficient certification process performed by professionals with relevant automotive industry experience.

## We've been down that road before


With Intertek as your auditing and certification partner, you'll gain valuable tools to meet objectives, identify cost savings, and make measurable improvements to the business. For example, by using Intertek's detailed trend analysis, a global Tier 1 automotive interiors supplier reduced their average findings per site audit by over 80%!

Since issuing our first QS-9000 certificate in 1994, we've performed thousands of audits for automotive companies all over the world. This unique combination of expertise and global reach gives us the insight needed to provide you with truly efficient and cost-effective auditing solutions. Our accomplished lead auditors deliver audit results that go beyond basic compliance – they give you the tools to minimize risk and address the needs of the business.

As a founding member of the IASG (International Automotive Sector Group), and founder and chair of the IACBA (International Automotive Certification Bodies Association), we have the inside edge on new and upcoming industry developments – information we pass on to you to keep you fully updated on the latest requirements.

With a high level of technical expertise and a long history of leadership in the automotive industry, Intertek is uniquely qualified to provide auditing solutions that help you to reduce documentation, avoid loss of production, and quickly meet customer requirements.

## FOR MORE INFORMATION

	<b>UK</b>	<b>+44 116 296 1620</b>
	<b>AMER</b>	<b>+1 800 810 1195</b>
	<b>EMEA</b>	<b>+46 8 750 03 33</b>
	<b>ASIA</b>	<b>+86 21 53397720</b>

 [business.assurance@intertek.com](mailto:business.assurance@intertek.com)

 [intertek.com/auditing/automotive](http://intertek.com/auditing/automotive)